
AJUNTAMENT

El passat dia 27 de Juliol es constituí el PLE de l’Ajunta
ment en sessió ordinària i en primera convocatòria, amb 
l’assistència de tots els seus membres, llevat del Conseller 
Manuel Soley per malaltia.

Aprovada l ’acta anterior es passa a l ’ordre del dia i es 
prengueren els següents acords:

1 — Davant l ’exposició del Sr. B atlle de les gestions 
realitzades per la CAMON (Coordinadora d’Ajuntaments per 
la Moratòria Nuclear) i després d’un detingut estudi i discus
sió s ’aprova integrar-s’hi i col·laborar als treballs que s ’estant 
efectuant. Per tants’assabentaque el dia 28 a les 5 de la tarda, 
a la Casa de la Vila, tindrà lloc una reunió informativa amb la 
tal Coordinadora.

2— Els tinents d’Alcaldia Srs. Serra i Comerma donen 
compte de les últimes reunions mantingudes amb la Comissió 
Gestora de la Mancomunitat Intermunicipal “ TER-BRU- 
G E N T ” . Es decideix entrar a form ar-hi part i demanar 
l’autorització superior reglamentària. Queden nomenats i ho 
accepten com a representants d ’aquest M unicipi a la dita 
Comissió els dos esmentats: Srs. Serra i Comerma.

3— El Sr. Batlle proposa l ’edició per part de l ’Ajunta
ment d’un Butlletí d’Informació Municipal amb publicació 
mensual.

S ’obre ample i apassionant debat i no s ’arriba a la 
unanimitat per la qual cosa es passa a la votació nominal.

Es vota: Editar-se independent de qualsevol altre publica
ció amb cost a càrrec de l ’Ajuntament o bé que formés part 
del text d’aquesta revista local i mensual que és “ Lapilastra” .

Vots: Publicació independent: El Sr. Batlle, Comerma, 
Frigolé, Boada i Coll. Amb combinació amb aquesta revista: 
El Srs. Masferrer, Serra i Campasol.

S ’abstingueren: El Sr. Ruiz i la Srta. Clos.
S ’acorda doncs l’edició independent i a càrrec de l ’Ajun

tament.

4 — S ’aprova que amb motiu de les vacances de membres 
del Consistori i en especial del Sr. Secretari Titular, durant el 
mes d’Agost se celebrin Permanents els dies 17 i 31, deixant 
el proper Ple per al dia 7 de Setembre.

5— Precs i preguntes amb intervencions dels Srs. Repre
sentants de Vilanna i Montfullà sobre problemes d’aquells 
nuclis. I amb ells finalitza el PLE sense cap intervenció del 
públic.

El dia 28 de Juliol aquí a Bescanó els representants de la 
C A M O N  dels pobles de: St. H ilari, A nglès, La C ellera, 
Amer, Espinelves, St.Feliu P., Arbúcies i Hostalric decidi
ren convocar els 163 pobles afectats per les explotacions 
d’Urani a la nostra província, per tal d’animar-los a adherir-se 
a la  recerca d’una informació tècnica i repartir-nos el seu cost. 
Per tant s ’acordà fer una reunió entre tots els convocats el dia 
18 d’Agost, al Cinema Unió d’aquí Bescanó.

I així fou el dia 18. A la taula de la CAMON hi havia els 
delegats dels pobles d’A nglès, A rbúcies i St. H ilari. Els 
conferenciants eren Pere Carbonell, físic nuclear, Oriol Cabré

biòleg de la U A B , i Santi V ilanova, periodista i sociòleg. 
Presidia el nostre Batlle Llorenç Carreras.

Entre els assistents hi figuraven destacades personalitats 
representants de les nostres comarques dels partits polítics, 
Convergència i Unió i Socialistes de Catalunya.

Últim am ent s'ha adecentat aquesta plaça pintant les senyals de trànsit i  els 
"bordillos" però hi quedaria m olt bé el nom  de "PLAÇ A DEL BELL LLOC".
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El nostre Alcalde i  d'altres membres del Consistori, contem plant el foc que 
ben a prop nostre va cremar en aquest últim  mes.

Foto: Magriè.
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